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cas اسلاميان و ساكت در دادگاه
در سمت من خواهند بود

پاسخ كى روش به شكايت 
فدراسيون فوتبال

ــيون  ــت فدراس ــوس كى روش معتقد اس  كارل
ــه جايى ــه دادگاه cas راه ب ــكايت ب ــا ش ــال ب فوتب

ــكايت  ــيون فوتبال پس از ش  نمى تواند ببرد. فدراس
ــد دارد از  ــد قص ــه صادر ش ــى ك ــى روش و حكم ك
ــكايت  ــه دادگاه cas ش ــبق تيم ملى ب ــرمربى اس س
ــكايت  ــوس كى روش به ماجراى ش ــخ كارل كند. پاس
ــيون فوتبال به اين شرح است: سلام كارلوس  فدراس
ــيون فوتبال ايران قصد  ــنيدى كه فدراس عزيز، آيا ش
ــكايت كند؟ پيامى  ــو در دادگاه cas ش ــه ت دارد علي
ــؤال را  براى آن ها دارى؟  من از يك خبرنگار اين س
ــال كردم.  ــخم را براى آن ها ارس دريافت كردم و پاس
ــيون فوتبال ايران، آقاى مهدى  دبيركلى فعلى فدراس
ــه به  محمدنبى يكى از بالاترين اعضاى هيئت رئيس
همراه على كفاشيان بيشتر از هشت سال قبل اولين 
توافق  قراردادى من با فدراسيون فوتبال را پذيرفتند 

و امضا كردند.
ــيان و نبى، كسانى كه  من مطمئنم آقاى كفاش
ــاهد و گواه من  ــاد و باور دارم، ش ــن به آن ها اعتم م
ــدا نمى توانند  ــرا  آن ها در مقابل خ ــد بود، زي خواهن
ــوب را انكار كنند. قرارداد دوم  اين توافق و پيمان خ
ــخه كپى با همان  ــاى تاج هم فقط يك نس من با آق
ــان و همان پيمان بود كه با آقايان دكتر  كلمات يكس
ــد. من هم چنين اعتقاد  ــلاميان و ساكت توافق ش اس
ــاكت هم مقابل خداوند و  ــلاميان و س دارم آقاى اس

دادگاه cas در سمت من خواهند بود.
ــما با افرادى بدون صداقت،  ــفانه وقتى ش متاس
شخصيت و اصول اخلاقى مواجه مى شويد، نمى توانيد 
ــيد. ولى دادگاه cas از  چيز ديگرى توقع داشته باش
آن وسايلى نيست كه رئيس قبلى فدراسيون فوتبال 
ــتفاده كرد تا ايجاد ترس  ــته از آن اس ايران در گذش
ــان و كارمندانش  ــوص بازيكن ــا مردم به خص  كند ي
ــتقل، قابل  ــاند.  دادگاه cas يك دادگاه مس را بترس
احترام و يك موسسه بين المللى معتبر است. هزينه 
ــا پرونده عليه  ــول در دادگاه cas ب ــردن زمان و پ ك
ــت كه آن ها انتخاب  كارلوس كى روش تنها راهى اس
ــكلات  كردند تا توجهات طرفداران تيم ملى را از مش
واقعى كه آن ها بايد بررسى كنند، دور كنند؛ همچون 

قرارداد با مربى اخير تيم ملى!

چهره
گا ا اك ا لا ا

ــا وزير ورزش  ــتاد مبارزه با كرونا ب ــه س در جلس
ــروع تمرينات تيم هاى  ــران براى صدور مجوز ش حاض

فوتبال به نتيجه نرسيدند.
ــا در ورزش بعد از  ــتاد مقابله با كرون  اعضاى س
ــه اى كه صبح ديروز برگزار كردند، از ساعت 15  جلس
به ديدار مسعود سلطانى فر وزير ورزش و جوانان رفتند 
ــرگيرى  ــرات او و معاونينش را نيز درباره از س ــا نظ ت

فعاليت ها و اماكن ورزشى بگيرند.
ــائل مختلفى بحث و  ــه درباره مس  در اين جلس
ــد كه مهم ترين آنها پيرامون ادامه ليگ  تبادل نظر ش
ــتاد مبارزه با كرونا در  برتر فوتبال بود. از آنجايى كه س
ورزش هم نظر مساعدى روى شروع تمرينات تيم هاى 
ــابقات فوتبال نداشت، در  ليگ برترى و در نهايت مس
جلسه با وزير ورزش نيز تصميم جديدى درباره شروع 
ــد تا ادامه مسابقات ليگ  رقابت هاى فوتبال گرفته نش

همچنان به تعويق بيفتد.
ــتاد  ــاى آينده بار ديگر س ــت طى روزه قرار اس
ــد تا درباره  ــكيل بده ــه اى را تش مبارزه با كرونا جلس
ــال و احتمال  ــگ برتر فوتب ــوط به لي ــات مرب موضوع

ــايى دوباره اين رقابت ها تصميم گيرى كند. اما  بازگش
ــت تيم هاى ليگ برترى همچنان  چيزى كه مسلم اس

ــير ادامه  ــروع تمرينات را ندارند و با اين تفاس حق ش
رقابت ها از اوايل خردادماه نيز امكان پذير نيست.

ــه  ــت ماه جلس ــت روز 20 ارديبهش البته قرار اس
ــتاد كرونا در ورزش برگزار  ديگرى با حضور اعضاى س
ــتردگى  ــب درباره گس ــى همه جوان ــود تا با بررس ش
ويروس كرونا بار ديگر درباره برگزارى يا ادامه تعطيلى 

مسابقات فوتبال تصميم گرفته شود.
ــر ورزش و جوانان در  ــلطانى فر، وزي ــعود س  مس
ــان اينكه  ــارزه با كرونا با بي ــتاد مب ــه با س پايان جلس
ــى از جمله  ــم گيرى پيرامون رقابت هاى ورزش تصمي
ليگ برتر فوتبال فعلا امكان پذير نيست، تصريح كرد: 
در خصوص فوتبال به صورت ويژه با دكتر نمكى وزير 
ــكى مفصل صحبت  ــان و آموزش پزش ــت، درم بهداش
ــيديم كه اين امكان در حال  كردم و به اين نتيجه رس
ــروع ليگ برتر را اعلام  ــر وجود ندارد كه زمان ش حاض
كنيم و تصميم گيرى در اين خصوص به زمان بين 20 
تا 25 ارديبهشت ماه موكول مى شود و هيچ مسئولى 
در شرايط كنونى با توجه به وضع غير قابل پيش بينى 
ــابقات را اعلام  ويروس كرونا، نمى تواند زمان آغاز مس

كند.

باشگاه پرسپوليس: 
با نيمه كاره رها كردن ليگ 

مخالفيم

ــدور بيانيه اى ضمن  ــپوليس با ص ــگاه پرس باش
ــتى و  ــتورالعمل هاى بهداش تاكيد بر لزوم اجراى دس
ــلامت عمومى، مخالفت قاطع خود را با رها كردن  س
ــه كاره، اعلام كرد. ،  ــاى ليگ، به صورت نيم رقابت ه
ــدف از اين گفتار تكرار  ــت: ه در اين بيانيه آمده اس
حرف هاى گذشته نيست و قائل به بازى هاى رسانه اى 
هم نيستيم، اما آنچه در حال انجام است را مى بينيم 
ــم. يك روز كانون مربيان بيانيه اى پر  و درك مى كني
ــگاهى براى  ــكال صادر مى كند و روز ديگر باش از اش
ــا مصداق نصفه و  ــل كردن ليگ از فوتبال اروپ تعطي
ــى از حرف هايى كه گفته  ــايد بخش نيمه مى آورد. ش
ــد اما اين  ــا هم دور از واقعيت نباش ــود آنقدره مى ش
ــته مى نگريم  ــت و نه وقتى به گذش نه همه ماجرا اس
ــخت است باورمان شود اين حرف هاى زيبا از روى  س
ــوزى و با هدف خير و صلاح جامعه فوتبال باشد  دلس
ــه اى از آن نيز به تعداد زيادى از  كه اگر بود در گوش
ــورهايى كه قصد برگزارى و ادامه ليگ هاى خود  كش
ــد به جاى  ــاره مى نمودند يا حتما مى ش ــد اش را دارن
ــگ در مورد راهكارها  ــت صريح با برگزارى لي مخالف
ــوان از طريق آن به  ــه مى ت ــاى مختلفى ك و روش ه
ــم ميليون ها نفر به آن است  ــرانجام ليگى كه چش س

پرداخت نه يكسره آن را به بهانه سلامتى رد كرد.
ــكافى اتفاقات و بازگو  ــه هر صورت قصد موش ب
ــاى اخير را نداريم كه  ــردن نظرات تكرارى هفته ه ك
ــنا ريشه در  ــت اين رفتارهاى آش ــن اس براى ما روش
ــدول رقابت هاى  ــر دارد و نگاهى به ج ــن تفك كدامي
ــع هر يك را  ــادگى دلايل مواض ــن فصل هم به س اي
ــگاه  ــان داده و نيازى به توضيح اضافه ندارد .باش نش
ــپوليس به همراه هواداران خود كه بخش بزرگى  پرس
ــور را تشكيل مى دهد، كماكان معتقد  از جمعيت كش
ــه برگزارى و ادامه بازى هاى باقيمانده ليگ نوزدهم  ب
ــتى، در هر زمان و به هر شكل  با رعايت نكات بهداش
ــرايطى كه قابل انجام باشد است و در مقابل  يا هر ش
ــه كاره، در حالى كه  ــردن آن به صورت نيم ــا رها ك ب
ــاس جدول موجود اعلام  رده بندى نهايى تيم ها بر اس
ــمى نشود قاطعانه مخالفت كرده و بر احقاق حق  رس
ــلامتى  ــت. در خاتمه ضمن آرزوى س خود پايبند اس
ــيون  ــور، اميدواريم فدراس براى همه مردم عزيز كش
ــار رسانه اى و  ــازمان ليگ تحت تاثير فش فوتبال و س
ــه و با اتخاذ تصميمى  ــاى مختلف قرار نگرفت بيانيه ه
ــخگوى  ــد، پاس كه همه جوانب را در نظر گرفته باش
افكار عمومى بخش اعظم جامعه فوتبال كشور باشد.

دريچه
ل اشگا

جلسه ستاد مبارزه با كرونا با وزير ورزش هم فايده نداشت

مجوز برگزارى ليگ فوتبال صادر نشد
خبر

هانيه فرهادى دروازه بان شيرازى تيم ملى فوتسال:

دروازه بانى كه لقب شير گرفت
ــال زير 20  ــيرازى تيم ملى فوتس  ايرنا: هانيه فرهادى دروازه بان ش
ــجاعت و واكنش هاى خوبش، لقب شير در اين  ــال بانوان كه به دليل ش س

تيم گرفت از مردم خواست شجاعانه و آگاهانه با كرونا مقابله كنند.
ــگاهى و حتى  ــان تيم ملى و باش ــادى اعلام كرد: بازيكن ــه فره هاني
ــير، البته  ــم به جاى اينكه من را هانيه صدا كنند مى گويند ش ــم ه مربيان
ــت زيرا بايد هميشه درون سنگر تيم ها آماده باشم تا اين  ــخت اس كارم س

لقب حفظ شود.
ــيراز  كه 19 سال  ــگاه صنعت فجر ش ــنگربان تيم ملى و باش اين س
ــن دارد، ورزش را از 11 سالگى با رشته هندبال آغاز كرد و به تيم ملى  س
نوجوانان هندبال هم دعوت شد. وى افزود: تا 14 سالگى در رشته هندبال 
ــانتى مترى، زينب  ــب و با قد 173 س بازى كردم و به دليل فيزيك مناس
بذرافكن دروازه بان شيرازى تيم ملى هندبال بانوان تشويقم كرد كه درون 

دروازه قرار گيرم.
* پيراهن شماره 18  هندبال

فرهادى با بيان اينكه با تيم هندبال فارس سه بار در رده نوجوانان و 
جوانان، قهرمان ايران و استان شديم، اظهار داشت: زينب بذرافكن كاپيتان 
و دروازه بان تيم ملى هندبال ايران برايم زحمات زيادى كشيد و خيلى هم 
تشويقم كرد و پيراهن شماره 18 خودش را به من داد و گفت براى اينكه 
ــه به يادم باشى؛ تا زمانى كه بازى مى كنم پيراهن شماره 18 را به  هميش
ــى الفباى دروازه بانى را بهم ياد  ــن خواهم كرد تا فراموش نكنم چه كس ت

داد، زيرا مديون او هستم كه به تيم ملى فوتسال هم رسيدم.
ــه چرا هندبال را  ــش ك ــخ به اين پرس اين بازيكن ملى پوش در پاس
ــرايط  هندبال بانوان خوب نبود  ــتى، گفت: ش رها كردى و به فوتبال پيوس
ــال بروم  ــديم، از اين رو تصميم گرفتم به فوتس و حمايت چندانى نمى ش

و كارم را با اين رشته در سن 14 سالگى و از مدرسه فوتسال آغاز كردم.
*فرياد شادمانه از مدرسه تا خانه  

ــتم  به تيم ملى  ــال داش ــا بيان اينكه در حالى كه 15 س ــادى ب فره
ــدن من را  ــدم، افزود: پدرم كه خبر دعوت ش ــال نوجوانان دعوت ش فوتس
ــدى؛  ــه آمد و گفت به تيم ملى دعوت ش ــنيده بود به در مدرس از راديو ش
ــادى تا  ــحالى فرياد زدم و اين ش باور نمى كردم براى همين از فرط خوش
ــته  ــرفصل جديدى در رش ــيدن به منزل ادامه پيدا كرد، زيرا برايم س رس

مورد علاقه ام بود.
ــروع كردم خيلى  ــال را ش ــالى كه فوتس وى اضافه كرد: طى يك س
ــيدم اما هيچ گاه نااميد نشدم و تنها كارى كه انجام مى دادم  ــختى كش س
ــر داشتم  ــتر كردم و به دنبال اهدافى كه در س اين بود كه تمريناتم را بيش
به آن دست يافتم، زيرا آرزوى هر بازيكنى پوشيدن پيراهن تيم ملى است 

كه به سختى به دست مى آيد.
فرهادى گفت: پس از اينكه به تيم ملى دعوت شدم در همان سال با 
ــگاه آزاد گناوه و پارس جم جنوبى بوشهر بازى كردم و سپس به  تيم دانش
دعوت ستاره زارع كه مربى تيم صنعت فجر شيراز بود، به اين تيم پيوستم 

تا در ليگ برتر بازى كنم و جوانترين بازيكن در ليگ برتر كشور بودم.

*لذت بالابردن جام قهرمانى
ــال زير 20  ــم به همراه تيم ملى فوتس ــال 98 به تي ــزود: درس وى اف
ــال ايران در رقابت هاى منطقه اى آسياى ميانه با نام كافا كه در كشور  س
ــركت كردم كه براى نخستين بار جام قهرمانى  ــتان برگزارشد، ش تاجيكس
ــت و بايد بگويم  ــر بردم كه خيلى لذت داش را آن هم با تيم ملى بالاى س

بهترين خاطره است؛ چرا كه هم خودمان و هم مردم ايران شاد شدند.
ــتان،  ــدا برابر تيم هاى تركمنس ــت: دراين رقابت ها ابت ــادى گف فره
ــتان با اقتدار به پيروزى دست يافتيم و  ــتان و ازبكس ــتان، افغانس تاجيكس
ــتان را شكست  ــپس هم در ديدارنهايى با نتيجه 2 بر صفر تيم قرقيزس س
داديم و به مقام شيرين قهرمانى دست يافتيم و هيچ گاه فراموش نخواهم 

كرد.
*تيم هاى شيرازى مى توانند در ليگ برتر قهرمان شوند اما

ــرد: در صورتى كه بازيكنانى كه به دليل عدم حمايت و  وى اضافه ك
ــتان را ترك كردند، مورد حمايت قرار گيرند و به  ــكلات مالى اين اس مش
ــان باز گردند، تيم هاى پارس آرا و صنعت فجر شيراز در ليگ برتر  شهرش

مى توانند مدعى و حتى قهرمان شوند.
اين بازيكن ملى پوش ادامه داد: هم اينك بهترين بازيكنان فارس در 
تيم هاى نامى نو و ذوب آهن اصفهان و سايپا تهران كه از تيم هاى مدعى 
ــتند و خوب هم سرمايه گذارى كردند، به صورت ثابت بازى مى كنند  هس

و بازيكنان تاثيرگذار تيمشان هستند.
فرهادى بيان كرد: براى اينكه  چرخه خروج بازيكنان از فارس از كار 
ــتان و هيئت فوتبال از بازيكنان  ــت جز آنكه مسئولان اس بيفتد راهى نيس
حمايت كنند و به جاى اينكه به تيم هاى آقايان برسند، نيم نگاهى هم به 
ــند، زيرا آنها هم از راه فوتبال و فوتسال  ــكار استان داشته باش بانوان ورزش
ــان تامين شود تا مجبور نشوند  امرار معاش مى كنند و بايد حق و حقوقش

خانه و كاشانه خود را ترك گويند.
*قرارداد سفيد امضا كردم

ــاير استان ها داشتم اما من  ــنهادهاى خوبى از س وى ادامه داد: پيش
ــتم و به دليل تعصبى كه به تيم شهرم داشتم  ــهرم شيراز را دوست داش ش
ــاله سفيد امضا كردم  و با وجود اينكه ملى پوش هم بودم، قرارداد چهار س

و هيچ وجهى هم نگرفتم.
*آرزويم برابرى حقوق مردان و زنان در ورزش است

او با اشاره به اينكه تنها آرزويم اين است كه مردان و زنان در ورزش 
ــند، افزود: اگر اين اتفاق رخ دهد آن وقت  ــور حقوقى برابر داشته باش كش
اطمينان داشته باشيد كه هيچ ورزشكارى به خود اجازه نمى دهد كه برود 
ــور ديگرى بازى كند زيرا كه مى بيند در كشورش حقوقى  براى پرچم كش

برابر با مردان دارد.
*آرژانتين فقط براى آقايان   

ــور  فرهادى در مورد بازى هاى المپيك نوجوانان و جوانان كه در كش
ــال 2018 برگزار شد، گفت: در حالى كه به مدت يك سال  آرژانتين درس
ــم آقايان را به اين  ــيون فوتبال تنها تي ــخت تمرين كرده بوديم فدراس س

كشور اعزام كرد كه براى اين تصميم تمام بازيكنان سرخورده شدند.
ــان با قرعه  ــابقات المپيك نوجوان ــا اينكه در مس ــه كرد: ب وى اضاف
ــانى روبه شده بوديم و شانس صد در صدى صعود داشتيم، اما تصميم  آس
ــيون عملى شد و جالب اينكه تيم آقايان حتى از  دور مقدماتى هم  فدراس

نتوانست صعود كند و از دور مسابقات حذف شد.
 اين بازيكن ملى پوش از خاطرات خوب و بد هم سخن به ميان آورد 
و بيان داشت: ورزش پر از خاطرات خوب و بد است كه  هر كدام مى تواند 
ــد. خاطره بد همان شركت نكردن در مسابقات المپيك جوانان  جالب باش
ــيدم و بهترين خاطراتم هم  كار كردن با  ــال سختى كش ــت كه يك س اس
ــت، زيرا او هم از نظر اخلاقى و هم از  ــرمربى تيم ملى اس نيلوفر اردلان س
ــاگردان خود تكيه گاه  ــت و از هر لحاظ براى ش ــر فنى از بهترين هاس نظ

محكمى است. 
ــه  ــت دروازه بانى را براى اين انتخاب كردم كه هميش وى گفت: پس
ــت داشتم در ورزش كارهاى سختى را انجام دهم و براى اينكه بتوانم  دوس
در اين پسُت پيشرفت كنم، الگويم را عليرضا بيرانوند در فوتبال و عليرضا 
ــال انتخاب كردم و در حال حاضر هم بهترين دروازه بان  صميمى در فوتس

هاى ايران و حتى آسيا هستند.
*تمرين در خانه زير نظر مربيان تيم ملى

ــارى كرونا تمرينات تيم ملى را از   ــيوع بيم فرهادى گفت: به دليل ش
طريق شبكه هاى مجازى زير نظر مربيان تيم ملى انجام مى دهم تا از نظر 
بدنى دچار افت نشوم. مجبور هم هستيم در خانه بمانيم تا شر اين ويروس 
ــابقات فوتسال زير 20 سال  ــيار بد از بين برود، چرا كه قرار بود در مس بس

آسيا شركت كنيم كه به تعويق افتاد.
ــم در صورتى كه كار  ــردم همچنان مى خواهي ــه كرد: از م وى اضاف
ــوند و اين تنها راه مبارزه با اين بيمارى  ــرورى ندارند از منزل خارج نش ض
ــتى هم بسيار  ــت، ضمن اينكه رعايت فاصله اجتماعى و بهداش مهلك اس
ــت و بايد رعايت كنيم تا اين دشمن خطرناك به خانه هايمان  اثر گذار اس
نيايد. اين بازيكن ملى پوش كه دانشجوى رشته تربيت بدنى است، از پدر 
ــه در تيم ملى و چه در  ــوق اصلى ياد و از تمام مربيانش چ ــه عنوان مش ب

باشگاه صنعت فجر تشكر كرد.

شيرازى هاى ليگ تمرين گروهى 
را استارت زدند

ــاغل در ليگ  ــيراز ش برخى از بازيكنان اهل ش
برتر اين روزها با هم تمرين مى كنند. 

ــات گروهى تيم هاى ليگ  اين روزها كه تمرين
برترى تعطيل است و مشخص نيست آنها از چه زمانى 
ــر بگيرند، فوتباليست هاى  مى توانند كارشان را از س
مختلف براى اينكه آمادگى جسمانى خود را از دست 
ــخصى يا گروهى چند نفره  ندهند اقدام به تمرين ش
مى كنند. در اين بين برخى فوتباليست هاى شيرازى 
ــروه چند نفره  ــر با يكديگر در گ ــاغل در ليگ برت ش
ــات را انجام مى دهند. محمد ايرانپوريان مدافع  تمرين
كنونى سپاهان، شهرام گودرزى هافبك پارس جنوبى 
و خالد شفيعى مدافع حال حاضر سايپا كه در گذشته 
ــراه برخى  ــد حالا به هم ــازى بودن ــور همب در تراكت
ــال مى پردازند  ــتان خود به تمرين تنيس فوتب دوس
ــظ كنند. اين بازيكنان  ــان راحف تا بتوانند آمادگى ش
ــتند از قديم رابطه خوبى با  ــيرازى هس كه اصالتا ش
هم داشتند و حالا نيز تصميم گرفتند همراه يكديگر 
تمرينات كار با توپ را انجام دهند تا در ايام تعطيلات 

كرونا از نظر بدنى عقب نيفتند.

وكيل برانكو عنوان كرد
كسر امتياز و بسته شدن پنجره 
نقل وانقالات در انتظار پرسپوليس

ــه مهلت  ــان اينك ــو با بي ــل برانك  ايرنـا: وكي
ــى و  ــن مرب ــول اي ــت پ ــراى پرداخ ــپوليس ب پرس
ــنبه به پايان رسيد و پرونده به  دستيارانش روز دوش
ــاس  ــه انضباطى فيفا خواهد رفت، گفت: بر اس كميت
ــته  ــر امتياز، بس ــن پرونده هايى؛ كس ــون در چني قان
ــت از حضور در  ــدن پنجره نقل وانتقالات و ممانع ش
ــگاه هاى متخلف  ــابقات بين المللى در انتظار باش مس
ــتياران  ــت. موضوع طلب برانكو ايوانكوويچ و دس اس
ــگاه  ــه يكى از چالش هاى بزرگ پيش روى باش وى ب
ــت. طبق اعلام راى فيفا  پرسپوليس تبديل شده اس
ــپوليس به پرداخت يك ميليون و پنجاه  باشگاه پرس
ــت  ــود پنج درصد به اضافه بيس و پنج هزار دلار و س
ــى محكوم  ــوييس بابت هزينه دادرس هزار فرانك س
ــس از جدايى  ــپوليس پ ــگاه پرس ــت. باش ــده اس ش
ــى براى تفاهم  ــو چندين بار در تركيه و كرواس برانك
ــات هيچ كدام  ــه كرد اما اين جلس ــت جلس درخواس

سرانجامى نداشت.
ــيچ» وكيل برانكو  ــتا «دارو بوس در همين راس
ــگاه براى  ــنبه مهلت باش ــرد كه روز دوش د اعلام ك
ــيده است.  پرداخت پول كادر فنى قبلى به پايان رس
ــت: فيفا راى  ــاى خود، گف ــداى صحبت ه وى در ابت
ــادر كرده و موضوع چندان  خود را در اين پرونده ص
ــى وجود ندارد. منتظر بوديم تا طبق زمانى كه  مبهم
ــپوليس به وعده اش عمل كند  به باشگاه داديم، پرس
ــا در وقت هاى اضافه هم براى پرداخت  اما مهلت آنه
ــخ به اين پرسش كه  ــيد. بوسيچ در پاس به پايان رس
ــپوليس چه جرايمى از  ــدن تعهدات پرس با عملى نش
ــگاه است؟ توضيح داد:   ــوى فيفا در انتظار اين باش س
كميته انضباطى فيفا مطابق كد پرونده اقدامات لازم 
ــامل چند جريمه  ــام خواهد داد. اين پرونده ش را انج
ــر امتياز، بسته شدن سه پنجره نقل و  انضباطى، كس
ــى و حتى ممنوعيت از حضور در ميادين بين  انتقالات
المللى است. اما كميته انضباطى فيفا تصميمات لازم 

را لحاظ خواهد كرد و منتظر تصميم آنها هستيم.

استقلال و پرسپوليس
 به دنبال صيد ستاره سپاهان

مدافع چپ سپاهان ممكن است فصل آينده 
سر از سرخابى هاى پايتخت در بياورد.

ــپاهان كه  ــپ س ــع چ ــى، مداف ــعيد آقاي س
ــم به پايان  ــل با اين تي ــان فص ــراردادش در پاي ق
ــگاه  ــد، علاوه بر اينكه مذاكراتى با اين باش مى رس
ــته، پيشنهاداتى از 3  براى تمديد قراردادش داش
تيم داخلى هم به دستش رسيده كه سرخابى هاى 

پايتخت هم در آن حضور دارند.
ــادرى به  ــت محمد ن ــپوليس با بازگش پرس
ــپ نياز به  ــت دفاع چ ــك در پس ــك بلژي كورتري
ــه احتمال زياد بايد  ــتقلال هم ب بازيكن دارد و اس
ــد و از همين  ــين ميليچ باش ــه فكر جذب جانش ب
ــذب مدافع چپ  ــه دنبال ج ــگاه ب ــر دو باش رو ه
ــتند. آقايى در نيم فصل هم تا يك  ــپاهان هس س
ــدن پيش رفت ولى در نهايت  قدمى استقلالى ش

در سپاهان ماندنى شد.

رئيس سابق سازمان تربيت بدنى : 
ميزبانى جام ملت ها را به ايران نمى دهند

ــازمان تربيت بدنى مى گويد اعطاى ميزبانى جام  رئيس سابق س
ملت ها به كشورهاى ديگر توسط AFC راحت تر از دادن آن به ايران 

است و به همين دليل ايران ميزبان اين رويداد نخواهد شد. 
 سيد مصطفى هاشمى طبا، رئيس سابق سازمان تربيت بدنى درباره 
ــت ايران براى ميزبانى جام ملت هاى آسيا 2027 گفت: ما از  درخواس
نظر توانايى اجرا و مديريت اين امكان را داريم. هر چند مديريت هايى 
ــده موجب نااميدى است و گويا اصلا  ــگاه ها انجام ش كه اخيرا در باش
ــت ما نمى توانيم به  ــه اين اتفاقات رخ مى دهد. در نهاي ــر نداريم ك مدي

درخواست هاى AFC پاسخ مثبت دهيم. شايد نهايتا بتوانيم ورزشگاه ها 
را مدرن و تكميل كنيم و مطابق نيازهاى AFC آماده كنيم.

* ميزبانى با موش و گربه بازى ممكن نيست
ــد كرد: در قدم اول مى گويند تعهد دهيد كه بانوان وارد  وى تاكي
ــوند اما موضوع با موش و گربه بازى ممكن نيست. اينكه  ــگاه ش ورزش
ــگاه بياوريم و در يك شهر ديگر به آنها اجازه ورود  تعدادى را به ورزش
ندهيم، امكان پذير نيست. به نظرم ما نمى توانيم نيازهاى كنفدراسيون 

فوتبال آسيا را برآورده كنيم.
* AFC به ما اعتماد ندارد

هاشمى طبا در گفت و گو با برنامه «ايران امروز» از راديو ايران در 
واكنش به اينكه در صورت تكرار نام نويسى و عمل نشدن به تعهدات، 
AFC اعتماد خود را از دست مى دهد، تاكيد كرد: الان هم AFC به ما 
اعتماد ندارد. وقتى قرار است مدارك را كامل كنيم، AFC به پاسخ هاى

 ما اطمينان ندارد و مى داند نمى توانيم نيازها را رفع كنيم. آنها دنبال 
كشورهايى هستند كه در سابقه خود به ضمانت هايى لازم عمل كرده 
ــت و خيالشان راحت است كه آن  ــكلى نيس اند. جايى مى روند كه مش
كشور كارهاى لازم را انجام مى دهد. پذيرش درخواست ميزبانى براى 
ــيا كه كارى ندارد و در پايان ميزبانى را به ما  ــيون فوتبال آس كنفدراس

ــورهاى حاشيه خليج فارس امكانات لازم را دارند و  نمى دهد. همه كش
ــرق آسيا هم  ــورهاى ش به راحتى مى توانند ميزبانى بگيرند. حتى كش
آمادگى لازم را براى برگزارى رقابت ها دارند. به نظرم ما در حد ثبت نام 

هستيم و اين كار را كرديم كه اعلام وجود كنيم.
* مسئولان اولويتى براى ميزبان جام ملت هاى قائل نيستند
رئيس سابق سازمان تربيت بدنى خاطرنشان كرد: يكى از رسالت هاى

ــا مطرح كنيم و در  ــت كه خودمان را در دني ــلامى اين اس  انقلاب اس
ــور  ــيم. به علت گرفتارى هاى موجود در داخل كش لاك خودمان نباش
ــئولان اولويتى براى  و منطقه و با قدرت هاى بزرگ دنيا، به نظرم مس
ــتند. اين يك  اين بخش از ورزش يعنى ميزبانى جام ملت ها قائل نيس
ــت و نمى توانيم طورى كه  ــدن با جامعه بين المللى اس نوع قاطى ش
ــنيدم كه  ــيم. چند وقت قبل ش مى خواهيم در عرصه هاى جهانى باش
ــور  ــت كند و 20 كش ــلامى درس ــى از آقايان مى خواهد فيفاى اس يك
ــورها را برد، ديدم كه عضويت  ــم اعلام آمادگى كردند. وقتى نام كش ه
ــؤال دارد. ديدم اين كشورها مى خواهند  اين كشورها در فيفا جاى س
ــوند و پولى را هم از ما ببرند. ما مى توانيم  ــلامى ش عضو اين فيفاى اس
ــب  ــش برويم يا ميزبانى هاى كوچك را كس ــى پي ــا مرحله نام نويس ت

كنيم.

سرمربى نه، مرد محبوب آرژانتينى احتمالا مدير فنى مى شود

خوليو ولاسكو يك قدم تا بازگشت به ايران
ــيون واليبال از مذاكره با سرمربى  رئيس فدراس
ــت به ايران و  ــابق تيم ملى براى بازگش آرژانتينى س

همراهى بلندقامتان در المپيك توكيو خبر داد.
ــت مرد خوش فكر آرژانتينى به   احتمال بازگش
ــى از بهترين اخبار براى  ــال ايران مى تواند يك واليب
ــته باشد. خوليو ولاسكو كه  علاقه مندان به اين رش
ــال از جدايى اش، در ايران  هنوز بعد از گذشت 6 س
نامش به نيكى ياد مى شود و خيلى ها پيشرفت ويژه 
واليبال ايران را مديون او مى دانند، تقريبا يك سال 

قبل اعلام بازنشستگى كرد. 
ــال هاى  ــرمربى تيم ملى واليبال ايران در س س
ــور روى نيمكت  ــا 2014 كه به خاطر حض 2011 ت
ــرد، با وجود  ــران را ترك ك ــورش، ته تيم ملى كش
ــته به  ــال گذش ــى از دنياى مربيگرى، س خداحافظ
ــم جوانان واليبال ايتاليا  عنوان مديرفنى در كنار تي
ــود؛ رقابت هايى كه با  ــابقات جهانى حاضر ب در مس

قهرمانى ايران به پايان رسيد. 
ــرارداد  ــال ق ــيون واليب ــه فدراس ــالا ك ح

ــخ كرده و به دنبال انتخاب  كولاكوويچ را فس
ــت،  ــد براى تيم ملى اس ــرمربى جدي يك س
ــكو با تائيد داورزنى  ــت ولاس ــايعه بازگش ش
ــد  ــده و به نظر مى رس نزديك به واقعيت ش
ــوب آرژانتينى  ــى كه اين مرد محب در صورت
OK بدهد، در راه المپيك توكيو، ولاسكو در 
سمتى جديد واليبال ايران را همراهى خواهد 

كرد. 
ــا  ض ر محمد
ــس  رئي ــى،  داورزن

ــال  واليب ــيون  فدراس
ــا احتمال  ــه ب در رابط
ــو  خولي ــا  ب ــكارى  هم
ولاسكو گفت: همانطور 

كه مى دانيد ولاسكو بعد از اينكه از آرژانتين به 
ايتاليا برگشت، تصميم گرفت ديگر كار 
مربيگرى نكند. او الان دپارتمان تيم 
هاى پايه ايتاليا را مديريت مى كند. 
ــكو بتواند به صورت كوتاه  اگر ولاس
ــن فروردين تا  ــه بي ــدت در فاصل م
ــال آينده به ما كمك كند،  مرداد س

استقبال مى كنيم. 
وى در پاسخ به اين سؤال 
ــكو  ــه صحبتى با ولاس ك
ــده، عنوان كرد: پيام  ش
ــده  ــى رد و بدل ش هاي
كه اگر او بتواند در كنار 
ايران  ــد  جدي كادرفنى 
توكيو  ــك  المپي ــراى  ب

باشد. 

ــيون واليبال در پايان گفت: مردم  رئيس فدراس
ما حس خوبى به ولاسكو دارند. اين احساس در بين 
ــت. اگر اين امكان  بازيكنان و مربيان ايرانى هم هس
فراهم شود كه ما هم استقبال مى كنيم. باب مذاكره 
ــرايط مربوط  ــم. البته با توجه به ش ــم باز كردي را ه
ــكو در خانه مستقر است و واليبال را  به كرونا، ولاس

دنبال مى كند. 
ــتى كه  ــد پس ــرايط به نظر مى رس ــا اين ش ب
ــكو در صورت  ــال ايران براى ولاس ــيون واليب فدراس
ــاور فنى  ــه، مديرفنى يا مش ــت در نظر گرفت بازگش
ــال روى كار  ــر رخ دهد، احتم ــت؛ اتفاقى كه اگ اس
ــى را در راس كادرفنى تيم ملى  ــى ايران ــدن مرب آم
بيشتر خواهد كرد. بعيد است مربيان مطرح خارجى 
ــه مديرفنى بدهند و  ــارات خود را ب ــى از اختي بخش
ــكو هم در تصميمات فنى  زير بار اين بروند كه ولاس

دخالت كند. واقعى كه آن ها بايد بررسى كنند، دور كنند؛ همچون 
قرارداد با مربى اخير تيم ملى!

 ايرنا:
ــال بانوان س
تيم گرفت از
ــه هاني
ــ ــم ه مربيان
ــخت كارم س
حفظ ش لقب
ــ اين س
و ــن دارد، س
نوجوانان هند

د ك از

ــابقات در مس

يان رسيد.
ــرارداد  ــال ق ــيون واليب راس

خ كرده و به دنبال انتخاب 
ــت،  ــد براى تيم ملى اس
ــكو با تائيد داورزنى  ولاس
ــد  ــده و به نظر مى رس ش
ــوب آرژانتينى  ن مرد محب
لمپيك توكيو، ولاسكو در 
ل ايران را همراهى خواهد 

ا 
س

ــال 
مال 
ــو  ي
طور

كه مى دانيد ولاسكو بعد
ايتاليا برگشت، ت
مربيگرى نكند
هاى پايه ايتا
ــكو اگر ولاس

ــدت در فاص م
ــال آ مرداد س
استقبال مى كن
وى
ــ ك
ش
ه
ك
ك
ب
با


